

TRISTAN GUILLAUME

Tristan Guillaume is a Quimper-born, Hanoi-raised, multi-instrumentalist, composer and producer, based in Paris.

Having just earned his master's degree in jazz drums from the Royal Conservatoire of The Hague with distinction for exceptional artistry, his debut album with the Tristan Guillaume Group, recorded with the assistance of trumpeter Younn Kam, was released in January 2024. His next album featuring the Isle string quartet is **set for release Fall 2024**.

His journey started in Hanoi at the age of six with the classical guitar. He left his home country aged 14 to pursue music studies in his other home, Bretagne. Since then, he has lived in Ireland and the Netherlands, becoming a multi-instrumentalist, developing his skills on the drums and piano. With a passion for composing and arranging, Tristan has worked professionally as an arranger with various ensembles, from big bands to traditional orchestras. He is a sought-after artist, collaborating with musicians in France, the Netherlands, Ireland, Serbia, Vietnam and Bretagne as well as other spots in Europe.

Tristan is the first drummer in the 40+ years history of the Jazz Department of the Royal Conservatoire of The Hague to graduate with a 10 and distinction "for exceptional artistry as a musician - drummer, composer, arranger and bandleader." He can be heard on drums regularly with **Le Musketrio**, the **Tristan Guillaume Group**, **TAMARAE**, and **Seong Joon Park**. During his 15 years of experience on the drums, he has worked with the likes of Chris Cheek, Hue Blanes, Alba Aceytuno, Phil Ware, Olivia Chindamo, Who Parked The Car, Danielle Zawadi, Titouan Crozier, and Kosta Paunovic.

*Some say that if you look close enough, you might notice he kinda looks like **Boost** keyboardist Captain Jonathan McBalls.*



TRISTAN GUILLAUME

Tristan Guillaume est un multi-instrumentiste, compositeur et producteur né à Quimper, élevé à Hanoï, récemment installé à Paris.

Venant de décrocher son diplôme de master en batterie jazz avec distinction pour talent artistique au Conservatoire royal de La Haye, son premier album avec le Tristan Guillaume Group, enregistré avec l'assistance du trompettiste Younn Kam, est sorti en janvier 2024. Son prochain album accompagné du quatuor à cordes Isle Quartet est **prévu pour automne 2024**.

Son parcours a débuté à Hanoï à l'âge de six ans avec la guitare classique. Il a quitté son pays d'enfance à 14 ans pour poursuivre des études en musique dans son pays natal, la Bretagne. Depuis, il a vécu en Irlande et aux Pays Bas, et est devenu un multi-instrumentiste, perfectionnant ses compétences à la batterie et au piano. Passionné par la composition et l'arrangement, Tristan a collaboré en tant qu'arrangeur avec divers ensembles (big bands, section cordes, bagadou). Il est un artiste recherché, collaborant avec des musiciens aux Pays-Bas, en Irlande, au Vietnam, en Serbie, à Paris et en Bretagne ainsi qu'ailleurs.

Tristan est le premier batteur dans les +40 ans d'histoire du département de jazz du Conservatoire royal de La Haye à obtenir son diplôme avec une note de 10 et une mention "pour son talent exceptionnel en tant que musicien - batteur, compositeur, arrangeur et chef d'orchestre". Il est également le lauréat de la Médaille Fock 2021, récompensant la meilleure présentation de l'année.

On peut l'entendre régulièrement à la batterie avec **Le Musketroio**, le **Tristan Guillaume Group**, **TAMARAE** et **Seong Joon Park**. Au cours de ses 15 années d'expérience à la batterie, il a travaillé avec des artistes tels que Chris Cheek, Hue Blanes, Alba Aceytuno, Phil Ware, Olivia Chindamo, Who Parked The Car, Danielle Zawadi, Titouan Crozier et Kosta Paunovic.

*Certains disent que si l'on regarde de près, on pourrait remarquer qu'il ressemble un peu au claviériste de **Boost**, le capitaine Jonathan McBall.*



VIDEOS

TRISTAN GUILLAUME GROUP - SAY IT AGAIN



LE MUSKETRIO - SEXY SUMMER SONG



BOOST - (TRACK 1 OUTRO)



DRUM SOLO



PHOTOS



WEBSITE

